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Sammanträdesprotokoll      
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Ledamöter    

Carl Dahlberg, ordförande, FUB i Stockholm – För barn, 

unga och vuxna med utvecklingsstörning – för HSO 

(Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i Stockholms 

stad) 

 

Louise Lindström, vice ordförande, Förbundet för 

Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) – 

Stockholmsavdelningen 

 

Monicka Zachari, SRF Stockholms stad 

 

Lämnat återbud 

Malin Tjernell Prioset, Föreningen för rörelsehindrade 

barn och ungdomar (RBU) – för HSO 

(Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i Stockholms 

stad) 

 

I tjänsten närvarande 

Anne Höjer, avdelningschef 

Mikael Josephson, sekreterare 

 

 

 

 

 

 

……………………….. 

Mikael Josephson 

mötets sekreterare 
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Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

 

…………………………  ………………………… 

Carl Dahlberg    Louise Lindström 

ordförande     justerare  

 

 

1. Val av mötesordförande  
Carl Dahlberg valdes till mötets ordförande. 

 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes.  

 

3. Val av protokolljusterare 
Louise utsågs att justera protokollet.  

 

4. Rådet redogör för hur rådet konstituerat sig 

Carl Dahlberg utsågs till rådets ordförande, Louise 

Lindström till vice ordförande. Beslutet avser år 2015. 

 

5. Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 29 januari 

Avdelningschef Anne Höjer föredrog.  

 

Ärende 5: Verksamhetsplan 2015. Mindre justeringar 

gjordes i samverkansversionen vid dagens 

samverkansgrupp.  

 

Från 2015 kommer all socialtjänst inklusive äldreomsorg 

ligga inom samma avdelning, förutsatt att nämnden 

godkänner detta i VP 2015. Den nya avdelningen 

presenteras för rådet på dess februarisammanträde. 

 

Rådet noterade att nämnden begär budgetjustering om 2,8 

mnkr för tillgänglighetshöjande investeringar. Och, att 

nämnden inom stadsutvecklingen arbetar för ett tydligt 

tillgänglighetsperspektiv i planeringen. 

Rådet önskar kontinuerligt följa arbetet med detta och 

övriga delaktighetsaktiviteter under året. Rådet vill gärna 

vara behjälpligt med att lämna synpunkter på tillgänglighet 

i samband med remissvar.  Rådet önskar få ta del av 

remisser där ett tillgänglighetsperspektiv är av vikt så snart 

remissen inkommit till förvaltningen för att i god tid kunna 

lämna synpunkter till den handläggare som bereder 

tjänsteutlåtandet.   
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Rådet önskar en särskild redovisning av stadsplaneringen i 

Hagastaden.  

 

Rådet noterade även att anslagen inte höjs för 

funktionsnedsättning. Något som är ett resultat av 

fördelningsnycklarna, som bland annat tar hänsyn till den 

beräknade befolkningsutvecklingen. 

 

6. Disposition av rådets möten under 2015  

En plan har upprättats för rådets möten under 

verksamhetsåret. Bl.a. kommer presidiet och 

funktionshinderinspektörerna tillfrågas om de kan delta 

vid något av rådets sammanträden. 

 

7. Övriga frågor 

a) Remiss Gångplan. Gångplanen är en fördjupning 

av Stockholms stads framkomlighetsstrategi och 

beskriver hur Stockholms stad ska arbeta och 

planera för att bli en mer gångvänlig stad. Rådet har 

ombetts att lämna synpunkter på remissen till ansvarig 

handläggare. Rådet konstaterar att Gångplan inte 

beaktar tillgänglighetsaspekterna i tillräckligt hög grad.  

b) Rådet har nu tillgång till iPads för sitt uppdrag.  Eva 

Eriksson deltar vid rådets nästa sammanträde och 

besvarar frågor.  

 

8. Möteslokalens och möteshandlingarnas tillgänglighet 

Förvaltningen har varit i kontakt med HRS Hörteknik, 

vilka förmedlat behovet till tre leverantörer, vilka dock 

ännu inte kontaktat förvaltningen. 

 

Rum Svea har otillräcklig belysning. Dörröppnaren utanför 

entrén kräver för stor kraft att trycka in. Något som gör 

den olämplig bl.a. för reumatiker.  

 

Rådet anser att ledsagningen från receptionen till 

möteslokalen var bra. 

 

9. Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet och tackade deltagarna. Nästa 

möte är den 9 februari kl. 15.00, med förmöte kl. 14.00. 

 


